

Diocese of Sault Ste. Marie
Diocesan Administrator's Office



Diocèse de Sault Ste-Marie
Bureau de l'administrateur diocésain

Prot. No. 019/2020

November 18, 2020

St. James the Greater Parish
Paroisse Ste-Famille
Blessed Kateri Mission Parish
St. Ambrose Parish

Dear Parishioners,

The Diocese regrets to inform you that Father Lourdu will not be providing any ministerial or pastoral services in the above parishes as of November 18, 2020.

Due to an administrative filing requirement having been missed, Father Lourdu is required to leave Canada and to reapply for Immigration to Canada. This matter will take some time. We will appoint another priest for pastoral and administrative services to your parishes.

Father Clarence Narendra who is currently at Precious Blood Cathedral in Sault Ste. Marie will minister to the Blind River and Thessalon cluster communities until further notice. Father Clarence will reside at the rectory of St. James the Greater.

Yours Sincerely in Christ

Pax!
JPE

Msgr. Jean Paul E Jolicoeur, PH
Diocesan Administrator

Fr. Jean Vézina
Chancellor

c.c.: Ted Hargreaves
Diocesan Financial Administrator



30, rue Ste. Anne Road Sudbury, ON P3C 5E1
Téléphone : (705) 674-2727, #261; Fax : (705) 674-9889
Courriel : jp.jolicoeur@ssmd.ca Site web: www.dioceseofsaultstemarie.org

Diocese of Sault Ste. Marie
Diocesan Administrator's Office



Diocèse de Sault Ste-Marie
Bureau de l'administrateur diocésain

Prot. No. 019/2020

Le 18 novembre 2020

St. James the Greater Parish
Paroisse Ste-Famille
Blessed Kateri Mission Parish
St. Ambrose Parish

Chers paroissiens,

Le diocèse regrette de devoir vous annoncer que le Père Lourdu ne fournira aucun service ministériel ou pastoral dans les paroisses ci-haut mentionnées, à compter du 18 novembre 2020.

Une exigence administrative fut omise dans le processus d'immigration ; par conséquent, le Père Lourdu a reçu l'ordre de quitter le Canada et de présenter une nouvelle demande d'immigration au Canada. C'est une longue démarche qui prendra du temps. Nous nommerons un autre prêtre qui sera responsable d'offrir à vos paroisses les services pastoraux et administratifs.

Le Père Clarence Narendra qui se trouve actuellement à la cathédrale Precious Blood à Sault Ste-Marie s'occupera des communautés du groupe de paroisses à Blind River et à Thessalon, jusqu'à nouvel ordre. Le Père Clarence résidera au presbytère de St. James the Greater.

Sincèrement vôtre en Jésus-Christ,

PAX!

Mgr Jean Paul E Jolicoeur, PH
Administrateur Diocésain

P. Jean Vézina
Chancelier

c.c.: Ted Hargreaves
Administrateur financier diocésain

30, rue Ste. Anne Road Sudbury, ON P3C 5E1
Téléphone : (705) 674-2727, #261; Fax : (705) 674-9889
Courriel : jp.jolicoeur@ssmd.ca Site web: www.dioceseofsaultstemarie.org

